
Side 1 av 2 

 

 

Referat fra styremøte onsdag 19 april 2017 

 

 
Fremmøtte: Kenneth Lønning, Tor Jostein Kallekodt, Narve Susort, Jarle Husby, Kjetil Toth,  
 Henry Sørensen 
 
Ikke møtt: Oddny Jøsang 
 
Tid:  kl 20.00 
Sted:  Klubbhuset  
 

 

AGENDA: 

1. Referat fra årsmøte 2017 

Vedtak: Godkjent, ingen merknader. 

2. Bryggeutvidelse 

Beslutning? Hva gjør vi her? 

Har ennå ikke fått noe tilbakemelding av kommunen pr 16.04.2017 

Vedtak: Styret beslutter at her må vi vente på avgjersle fra fylkesmannen før vi går videre, formann kontakter 

kommunen for videre info. 

3. Dugnadslister og hva skal gjøres i 2017. 

Vedtak: Dugnads datoer blir satt opp. Kommer tilbake med datoer og hva som må gjøres i løpet av uken. 

Utleie av ledige båtplasser, hvordan kan vi gjøre det mer attraktivt å leie ut båtplassene? Det er gode ekstra 

inntekter for oss.  

Vedtak: Annonserer ikke.  Får vi spørsmål om utleie, så håndtere Jarle dette internt, og snakker direkte med 

dem som disponerer båtplass om dem er interesser å leie ut. 

4. Eventuelt 

Vedtak: Bod forslaget til Tor Jostein legges til, styre utarbeider forslag. 

 Facbook må skjerpes, vi må slutte å rakke ned på hverandre (personlig kommentarer), positivt. 

Betaling til et fond: Styrer setter opp ett forslag til 3 og 4 meter pris og en pris for båtplass uavhengig 

om en har 3 eller 4 meter til neste årsmøte. 

Parkering ved havnen blei diskutert, det er fortsatt ikke lov til å parkere ved havnen (kun av og 

pålessing). 

 

Kasserer:  Jarle Husby, er fortsatt kasserer i en overgangsperiode. 

Havnesjef: Henry Sørensen. 

Husansvarlieg: Tor Jostein Kallekodt har sagt seg villig. 
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5. Dato for neste styremøte 

Styreleder kaller inn til neste styremøte. 

 

Vel møtt  

 

Kenneth Lønning (sign) 

Styreleder 


